
Vedr. RoboBraille.

Foreningen Danske DøvBlinde og vores medlemmer har haft og har til stadighed stor glæde af 
at benytte RoboBraille. Det er så nemt for brugeren at anvende tjenesten, som med et enkelt 
klik gør utilgængelige dokumenter tilgængelige. 

Disse dokumenter burde jo være tilgængelige også for mennesker med synshandicap, men det 
er desværre ikke tilfældet endnu. Derfor er RoboBraille en nødvendighed, hvis mennesker med 
synshandicap skal inkluderes og tage del i samfundet.

Det undrer os derfor, at man vil fjerne den støtte, som tjenesten hidtil har fået via satspuljen. 
Hvorfor dog nedlægge en service, som er velfungerende og ikke voldsomt udgiftskrævende? 
Hvorfor skubbe grupper af mennesker med handicap, som kæmper for at være en aktiv og
inkluderet del af samfundslivet, længere ud i samfundets periferi. Det giver ikke meget mening.

Vi håber derfor, at der fortsat afsættes midler til at drive RoboBraille.

På foreningens vegne

Karen-Dorte Skyggebjerg
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